
 

 

 
 
Eindhoven 10 november 2017 
 
Betreft: Schriftelijke vragen ex art. 30 de Helmondse pilot BravoFlex  
 
Geacht college, 
 
Naar aanleiding van een aantal krantenartikelen en de informatie die gedeputeerde Van der Maat 
ons op 2 november j.l. heeft toegestuurd, heeft de SP Statenfractie Noord-Brabant de volgende 
vragen: 
 
1. Bij het vaststellen van de huidige OVvisie hebben de voltallige Staten ervoor gepleit om daar 

waar nodig en mogelijk te experimenteren met nieuwe OVconcepten. BravoFlex is zo’n 
experiment. Om dit soort experimenten succesvol te laten zijn, is goede en tijdige 
communicatie met de reizigers een eerste vereiste. Vinden GS, dat dit bij de start van dit 
experiment gelukt is? Zo nee, welke verbeteringen zien GS en zijn zij bereid dit met Hermes en 
andere vervoerders op te nemen en bij volgende experimenten te implementeren? 

2. Uit de krantenberichten begrijpen wij, dat studenten met hun OVabonnement geen gebruik 
kunnen maken van deze pilot. Mogelijk geldt dit ook voor andere algemene abonnementen 
zoals het OVvrij abonnement. Klopt het, dat deze abonnementen in deze pilot niet gebruikt 
kunnen worden? Zo ja, waarom niet? Wat is het gevolg voor de pilot, als deze abonnementen 
uitgesloten worden en men extra moet betalen?   

 
Namens de SP Statenfractie Noord-Brabant, 
 
Willemieke Arts  


